

### Editorials

- 391** K.-L. Schulte  
Is there a need for training standards and credentialing in interventional therapy of arterial vascular diseases?

- 394** M. Lichtenberg, B. Hailer  
Call for a revised daily practice TASC guideline

### Reviews

- 396** H. Lawall  
Treatment of chronic wounds  
*Lokale Behandlung chronischer Wunden*

- 410** C. Lanckohr, G. Torsello, H. H. Scheld, B. Schieffer, G. Theilmeier  
Drug-eluting stents and perioperative risk – more than matters of the heart?  
*Drug-eluting stents und perioperatives Risiko – eine reine Herzensangelegenheit?*

### Original communications

- 419** M. Demir, U. Uyan, M. Melek  
The relationship between vitamin D deficiency and thoracic aortic dilatation  
*Die Beziehung zwischen Vitamin D-Mangel und thorakaler Aortendilatation*

- 425** R. Aschenbach, H. Bergert, M. Kerl, S. Zangos, A. Neumeister, A. Schlosser, S. Basche, T. J. Vogl  
Stenting of stenotic mesenteric arteries for symptomatic chronic mesenteric  
*Stenting von Viszeralarterien bei symptomatischer chronischer mesenterialer Ischämie*

- 432** A. Zimmermann, F. Arzt, M. Wildgruber, T. Schuster, H. Wendorff, H.-H. Eckstein  
Differences in patterns of peripheral arterial occlusive disease and eligibility for endovascular treatment  
*Unterschiede im Verteilungsmuster arteriosklerotischer Läsionen bei symptomatischer PAVK und ihre Eignung zur endovaskulären Therapie*

- 440** C. Köhler, K. Halbritter, C. Stroszczyński, A. Mahlmann, J. Beyer-Westendorf, N. Weiss  
Determinants of intermediate term clinical outcome after endovascular below-knee interventions  
*Einflussfaktoren auf das mittelfristige klinische Ergebnis nach endovaskulären cruralen Interventionen*

### Case reports

- 451** A. Mahlmann, C. Pflucke, A. Ouda, G. Simonis, N. Weiss, U. Kappert  
Combined immunosuppressive therapy including a TNF- $\alpha$  blocker induces remission in a difficult to treat patient with Takayasu arteritis and coronary involvement

*Kombinierte immunsuppressive Therapie einschließlich eines TNF- $\alpha$  Blockers zur Remissionsinduktion bei einer schwierig zu behandelnden Patientin mit Takayasu Arteriitis mit koronarer Beteiligung*

- 458** B. Vogel, A. Strothmeyer, R. Cebola, H. A Katus, E. Blessing  
Crush implantation of a self-expanding interwoven stent over a subintimally recanalized standard stent in a TASC D lesion of the superficial femoral artery  
*Crush Implantation eines gewobenen selbstexpandierbaren Stents über einen subintimal rekanalisierten Standard Stent bei einem Patienten mit einer TASC D Läsion der Arteria femoralis superficialis*

### From the societies

- 463** K.-L. Schulte, K. Amendt, U. Hoffmann, C. Tiefenbacher, T. Weiss, H. Mudra, D. Hardung, S. Nikol  
Curriculum Interventionelle Therapie der arteriellen Gefäßerkrankungen  
*Klinische Kompetenz zur Durchführung katheterbasierter Eingriffe an den Extremitäten- und Beckenarterien, den Viszeral- und Nierenarterien, den extrakraniellen hirnversorgenden Gefäßen, der Aorta und Dialyseshunt*

- 390** Imprint